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Zápis 
z 3/2017 zasedání Zastupitelstva městyse Heraltice, 

konaného dne 3.4.2017, od 18:30 hodin. 
 
Den a místo konání: 3.4.2017 , budova úřadu městyse Heraltice, kancelář starosty 
Hodina zahájení a ukončení: 18:30 – 20:00 hod. 
Jména urč. ověřovatelů zápisu:  Ing. Ježek Jaromír, Koukal Jiří 
Jména přítomných členů ZM: Ing. Ježek Jaromír, Ježek Miroslav, Koukal Jiří, Krátká  Naďa, Málek 
Tomáš. 
Jména omluvených členů ZM:  Mgr. Bobek Josef, Diviš Jiří. 

Jména pozvaných na zasedání ZM: - Lazárková I., Mgr. Bartheldy,  
Veřejnost  :  0 

 
 

Zahájení zasedání zastupitelstva 
Zasedání Zastupitelstva městyse Heraltice (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 
v 18.30 hodin starostou městyse  p. Tomášem Málkem („dále jako„starosta“). 
Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno tak, aby se v souladu s § 91 odst. 1 
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění. Informace podle § 93 
odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce Úřadu městyse Heraltice zveřejněna v souladu 
se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 26.3.2017 do 3.4.2017.  Současně byla 
zveřejněna na „elektronické úřední desce“. 
Starosta dále konstatoval, že přítomno je 5 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je 
usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 
 

Určení ověřovatelů a zapisovatele 
Starosta navrhl určit ověřovateli zápisu Ing. Jaromíra Ježka a Jiří Koukal, 
a zapisovatelem p. Tomáše Málka. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 
Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným občanům. 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Heraltice určuje ověřovateli zápisu Jiřího Koukala  a Ing. Jaromíra 
Ježka. Zapisovatelem určuje Tomáše Málka. 
 
Výsledek hlasování: Pro 5 Proti 0 // Zdrželi se 0 // 
Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

 
Schválení programu: 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 
zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce.  
 
Starosta informoval zastupitele o návrhu doplnit jednání o bod č.5. Úprava rozpočtu č.2.  
 
Před hlasováním dal Starosta možnost vyjádřit se přítomným občanům. Starosta dal hlasovat 
o návrhu programu. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Heraltice schvaluje zápis z minulé schůze a následující program 
zasedání: 
 
1. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
2.Schválení programu a zápisu z minulé schůze 
3. Schválení hospodářského výsledku ZŠ a MŠ a rozdělení do fondu 
4. Schválení účetní závěrky ZŠ a MŠ 
5. Úprava rozpočtu č.2. 
6. Nákup pozemku parc.č.: 969/82 v k.ú. Heraltice 
7. Různé 
8. Závěr 
 
Výsledek hlasování: Pro 5 Proti 0 // Zdrželi se 0 // 
Usnesení č. 2 bylo schváleno. 

 
 
 

Bod I – Schválení hospodářského výsledku ZŠ a MŠ a rozdělení do fondu 
 

Se zprávou seznámil přítomné členy ZM ředitel školy Mgr.Bartheldy (-příloha č. 1.) 
ZM schvaluje zisk v hlavní činnosti ve výši 109 800,76 Kč a zisk ve vedlejší činnosti ve výši 
15 329,65 Kč. Celkový zisk ve výši 125 130,41 Kč . 
Celkový výsledek hospodaření za r. 2016 tedy činní 125 130,41 Kč. 
ZŠ a MŠ Heraltice požádalo ZM o převod hospodářského výsledku za r. 2016 ve výši 
125 130,41 Kč do rezervního fondu ZŠ a MŠ. Tato částka bude použita na nákup vybavení 
školy.  Písemná zpráva o výši schváleného příspěvku pro ZŠ a MŠ Heraltice a o výši převodu 
hospodářského výsledku, který si ZŠ a MŠ Heraltice převede do rezervního fondu, bude 
odeslán řediteli školy do týdne od schválení této žádosti.  Ředitel školy dále informoval 
zastupitele o dění ve škole, odpovídal na jednotlivé dotazy z řad zastupitelů a  seznámil 
zastupitele s plánovanými projekty z různých fondu. Ředitel školy poděkoval zastupitelům za 
podporu školy.  
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Heraltice  
a) schvaluje výsledek hospodaření ZŠ a MŠ Heraltice za rok 2016 a jeho převod do rezervního 
fondu. 
b)  schvaluje pravidelný měsíční příspěvek na provoz ZŠ a MŠ na rok 2017 . 
 
Výsledek hlasování: Pro 5 Proti 0 // Zdrželi se 0 // 
Usnesení č. 3 bylo schváleno. 
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Bod II – Schválení účetní závěrky ZŠ a MŠ 

 
Starosta předal slovo účetní p. Lazárkové a  řediteli školy Mgr. Bartheldymu. Předali 
zastupitelům podklady (-příloha č. 2.) s byli seznámeni s jejím obsahem.  
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse schvaluje účetní závěrku ZŠ a MŠ Heraltice ke dni 31.12.2016. 
 
Výsledek hlasování: Pro 5 Proti 0 // Zdrželi se 0 // 
Usnesení č. 4 bylo schváleno. 

 
 

 
 

Bod III – Úprava rozpočtu č.2. 
 
Starosta předložil úpravu rozpočtů, prošel jednotlivé položky úpravy rozpočtů s komentářem 
pokladní. 
Starosta nechal hlasovat o úpravě rozpočtu č.2. (-příloha č. 3. ) 
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
 
 

Návrh usnesení: 
 
Zastupitelstvo městyse Heraltice schvaluje Návrh rozpočtového opatření č.2. 
 
Výsledek hlasování: Pro 5 Proti 0 // Zdrželi se 0 // 
Usnesení č. 5 bylo schváleno. 

 
 

Bod III – Nákup pozemku parc.č.: 969/82 v k.ú. Heraltice. 
 
Starosta informoval zastupitele o nabídce nákupu pozemku parc. č. 969/82 v k.ú. Heraltice, 
jehož vlastník by prodal do vlastnictví městyse. Starosta informoval, že tento pozemek je 
veden jako trvalý travní porost o výměře 173 m3 slouží jako polní cesta a v budoucnu by 
mohla být využita jako obslužní komunikace přilehlých parcel.  
Majitel nabízí odprodání tohoto pozemku za cenu 80 Kč/m2.  Starosta vyzval zastupitele 
k nákupu tohoto pozemku.  
 
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své 
stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo městyse Heraltice  
a) schvaluje nákup pozemku parc.č.: 969/82 v k.ú. Heraltice 
b) ukládá starostovi městyse, aby provedl nákup pozemku a podepsal smlouvu 
 
 
Výsledek hlasování: Pro 4 Proti 0 // Zdrželi se 1/Ježek M./ 
Usnesení č. 3 bylo schváleno. 

 
 

 
Bod IV - Různé 

 
 
Starosta informoval zastupitele o schůzce s firmou EON, kde se jednalo o umístnění elektřiny 
pod zem. Tato akce by měla být realizována v roce 2018 – 2019. Se zástupci EON spolu prošli 
jednotlivé investiční plány městyse, aby se dalo vyhovět požadavkům městyse.     
 
 

Vzato na vědomí 
 
Starosta informoval zastupitele, že se účastnil předváděcí akce firmy Husqarna, kde 
předváděli sekací techniku. Zároveň informoval, že si taktéž prohlížel stroj firmy Viking. 
Tento model představil zastupitelům.  Starosta informoval zastupitele, že na příští schůzi 
připraví cenové nabídky jednotlivých strojů.  

Vzato na vědomí 
 
Starosta informoval o nových podmínkách vyvěšování listin na úřední vývěsce. Informoval že 
bude nutné více prostoru, neboť se budou zde některé dokumenty vyvěšovat delší dobu a 
častěji než doposud. Informoval tedy, že bude nucen rozšířit vývěsku o okolní vitríny u 
autobusové zastávky, které využívají různé spolky a instituce. S těmi toto rozšíření projedná.  

 
Vzato na vědomí 

 
Starosta informoval zastupitele o  kladném rozhodnutí ministerstva kultury ohledně žádosti 
o poskytnutí dotace VISK3 pro místní knihovnu. Tato dotace je určena na  vybavení IT 
knihovny  pro podporu poskytovatelů kulturních služeb.   
 
 

Vzato na vědomí 
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INTEPELACE 
 

p. Koukal 
 
informoval, že na minulé výborové schůzi SDH Heraltice byl vznesen dotaz na možnost 
finanční podpory městyse pro místní sdružení, které se mají účastnít setkaní historické 
techniky v Litoměřicích.  Starosta přislíbil, že se tuto žádost projedná na další schůzi výboru 
SDH Heraltice.  
 
p. Ježek M.  
vznesl dotaz, zda již byl městys informován prostřednictví datových služeb o registraci akce 
na vozidlo pro jednotku JPO. Starosta jej informoval že tato registrace byla doručena 
3.4.2017 tj. dnes. Starosta tyto došlé podklady předal místostarostovi.   
 
 
p. Diviš  

---- 
 

 
Mgr. Bobek   

---- 
 
 
p. Krátká 
se dotazovala na stavební práce na stavbě skladovacího objektu u jednoty. Starosta 
informoval zastupitele o stavu stavebních prací a uvedl, že v současné chvíli se provádí  
technické řešení vrat. Dále informoval, o poptávce na rozpočet realizací omítky. Starosta 
informoval, že dle jeho  informací, by se mělo pokračovat již v tomto měsíci.  
 
 
Ing. Ježek J. 
Se dotázal na těžbu v lese a výsadbu. Starosta informoval, že v současné době je provedena 
mýtná těžba v lokalitách zasažených broukem, tak jak to doporučili revírník LČR. Informoval 
dále, že v dotčených lokalitách bude muset být provedena výsadba.  
 
Starosta ukončil zasedání zastupitelstva v 20:00 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu:      Zapsal: 
 
 
…………………………….        ……………………………….  
Ing. Ježek Jaromír      Málek Tomáš 
 
 
…………………………….   
Jiří Koukal 


